
Protokoll fört vid styrelsemöte för SvLK 6/5 2003 
 
Närvarande: Kristina Johansson, Britt Stridh, May Bosetti, Bodil Arvidsson, Marie Börjesson,  
Christina Olsson, Camilla Eliasson, Roine Rutström, Pia Huovinen,  
 

§ 1. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2. Föregående mötes protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 
§ 3. Kristina redovisar att vad hon  har fått för post. Hundsport, FCI Magazin, Dopingregler för hund, 
Utställningsresultat från Malmö, Länsklubbarnas utställningsprogram 2003/2004 samt ett häfte "Apropå 
Skk's regler". (Tanken är att detta så småningom ska komma med i ev. klubbtidning).  
Kristina har även fått adressetiketter på nyregistreringar. 
 
§ 4. Bodil har ansökt till Skatteverket om klubben samt till Posten angående B-post. Styrelsen uppdrog 
Bodil att köpa en stämpel för detta ändamålet. 
Vidare redovisar Bodil att klubben hittills har haft utgifter på 1800:- och i dagsläget en handkassa på 1434:- 
samt 18139.50:- på bankgiro. 
I dagsläget är det 30 medlemmar samt 12 familjemedlemmar anslutna. 
Endast 4 uppfödare har betalt sitt medlemskap. Kullarnas Kennel, Whoyanis, Cindylines samt Landpower. 
Dom andra har sagt att dom ska vara med, men inte betalt. 
 
§ 5. May redovisar till att hon köpt frimärken och kuvert för 213:-. Samtliga tidigare protokoll har blivit 
ivägskickade dit dom skulle. 
 
§ 6. Marie har haft kontakt med Ebozz brodyr angående tygmärken på klubbens logo. Dessa kommer att 
kosta klubben 55:-/st.  Styrelsen beslutar att vi i första skedet kan sätta in dom på klubbens hemsida för att ta 
upp beställningar. Vid senare tillfälle och inför träffar kan man beställa hem ett antal för att ha till 
försäljning. Marie har även fått en katalog från ett företag som heter Galaxy som tillhandahåller det mesta 
inom reklam. Bl.a.  Pennor & muggar. Ett förslag från styrelsemedlemmarna är att sondera terrängen om 
klistermärken och bildekaler. Marie mailar alla när hon har undersökt detta. 

 
§ 7. Kristina har haft kontakt med New Foundlandsklubben angående ett samarbete med inofficiell 
utställning. Tyvärr är det försent att delta tillsammans med dom i år, men vi hoppas på att kunna göra detta 
vid nästa tillfälle. Förslag uppkommer på att ha en egen inofficiell utställning i början av september, 
(eventuellt i samband med en klubbträff på Backamo). Detta skulle då behöva omfatta fredag t.o.m. söndag . 
Britt undersöker möjligheterna till detta samt om Marianne Fürst-Danielson kan tänka sig att vara domare. 

 
§ 8. Styrelsen fastställer att uppfödares medlemskap i dagsläget ska innefatta en länk på hemsidan, 
valphänvisning, Gåvomedlemskap för valpköpare samt möjlighet att påverka avelspolicyn. 

 
§ 9. Kristina har ansökt om officiell status i vattenprov för Landseer hos Skk.  
Beslut om detta kommer 23/5-03. New Foundlandsklubben bifaller att Landseern ska kunna tävla officiellt 
samt kunna erhålla championat, men inte att några resultat ska kunna tillgodoses retroaktivt. 

 
§ 10. Kristina har haft ett samtal med Sten Åkesson angående ett samarbete mellan SvLK och New 
Foundlandsklubben. Han efterlyser ett  samarbete "längs hela linjen" Bl.a gemensamma domar & uppfödar 
konferenser samt gemensamma utställningar. Vid vattenaktiviter ska det inte heller vara nödvändigt för oss 
att vara medlemmar i New Foundlandsklubben. Enda kravet är att vi har en egen försäkring för våra 
klubbmedlemmar. Styrelsen är för att vi samarbetar med New Foundlandsklubben. 

 
 
 
 
 
 
 



§ 11. Angående avelspolicyn understryker Britt att det är viktigt att vi är ödmjuka i vårt förhållningssätt 
gentemot uppfödarna. Eftersom avelspolicyn handlar om stora frågor är det viktigt att vi är eniga. Om man 
ska få nåbara mål är det viktigt alla kan samarbeta, förslag uppkommer därför på att skicka ut en enkät till 
samtliga uppfödare angående avelsmål. Britt föreslår även att man kan ha uppfödarträffar som ska vara 
öppna för alla för att få igång en diskussion för att kunna jobba mot samma mål. Styrelsen uppdrar åt oss 
själva att sköta detta fritt 
 
§ 12. På SKK's hemsida erbjuds alla specialklubbar en avelsrådsutbildning  i Stockholm den 18-19 oktober. 
Styrelsen anser att vi skulle kunna skicka någon av styrelsemedlemmarna dit, om detta inte innebär några 
större kostnader för klubben. Kristina undersöker detta. 
 
§ 13. Angående klubbträff har Camilla på förslag att denna skulle kunna vara i samband med den 
inofficiella utställningen i början av september. Se § 7. Hon & Britt samarbetar om detta. 
Förslag uppkommer även på att uppfödarna själva skulle kunna anordna träffar och vara kontaktpersoner för 
SvLK. Viktigt är då att uppfödarna inte gör reklam för sig själva. Detta bordläggs tillsvidare. 

 
§ 14. Christina redovisar att det har varit många som kontaktat henne angående valpar.. Eftersom det bara 
var Cindylines Kennel av dom 4 som betalt som varit aktiv och redovisat antal valpar o.s.v har det bara varit 
dit hon kunnat hänvisa valpköparna. Christina skriver brev till alla uppfödare, inklusive dom som inte betalt 
och presenterar valphänvisningens fördelar. 

 
§ 15.  Kristina har än så länge bara ringt Trygg Hansa, men inte fått något direkt svar. Styrelsen beslutar 
ändå att klubben ska ha en försäkring på sina medlemmar. Kristina fortsätter sondera terrängen. 

 
§ 16.  Styrelsen beslutar att alla utställningsresultaten ska redovisas till hemsidan via Kristina, eftersom hon 
får dom korrekta resultaten via post. Detta släpar visserligen i ca: 1 månad, men då uppkommer inga fel och 
inga hundar saknas. Vattenprov och lydnadsresultat ska som tidigare var och en själva rapportera in. 
Inofficiella resultat från våra egna utställningar kommer också att redovisas på hemsidan, men inga andra 
inofficiella resultat. 

 
§ 17. Förslag från Roine, att ett medlemsbrev/halvbrochyr ska finnas att ta med sig när man åker på 
utställning, för att så många som möjligt ska få ta del av SvLK.. En presentation av rasen, klubben samt 
närmaste ombud för klubben. Styrelsen beslutar vidare att vi på hemsidan ska efterlysa en redaktör som kan 
tänka sig ta hand om ett medlemsblad. Britt undersöker kostnaden för 150-200 stycken. 

 
§ 18. Styrelsen beslutar att dagens telefonmöte ska bekostas av SvLK.  
May berättar om att SvLK blivit presenterad på en helsida i den norska Landseerklubbens tidning KSS-nytt 
nr 1/2003 med hemsideadressen, lite text, en bild av styrelsen samt vår logo.  
Norska Landseerklubben  gratulerar "Landseer-svenskene" till vår egna rasklubb. 
Camilla föreslår att SvLK skaffar en s.k  E-mail-Group på Yahoo, där alla mail lagras. Kristina undersöker 
detta. 

 
§ 19. Nästa möte beslutas till klubbträffen i september. 
 
§ 20. Ordförande förklarade mötet avslutat 
 

 
 
 

Vid protokollet:                                 Justerare:                                                           Ordförande: 
 
 
 

        May Bosetti                                     Marie Börjesson                                              Kristina Johansson 


